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Uchwała Nr XXXVII/440/2017 

Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały 

z dnia 19 czerwca 2017 r. 

 

 

 

w sprawie projektu dla zadania pn. „Rozbudowa ul. Witkowickiej w Krakowie”. 

 

 

 Na podstawie § 3 pkt. 4 lit. c uchwały Nr XCIX/1498/14 Rady Miasta Krakowa  

z dnia 12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy IV Prądnik Biały 

w Krakowie  (Dz. Urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1840), Rada Dzielnicy IV Prądnik Biały 

uchwala, co następuje:   

 

§ 1. 

 

Opiniuje się pozytywnie projekt dla zadania pn. „Rozbudowa ul. Witkowickiej w Krakowie”, 

pod następującymi warunkami : 

1. Budowa chodnika po jednej stronie ulicy: od ul. Dożynkowej do ul. Górka Narodowa po 

stronie północnej a dalsza część do Al.29 Listopada po stronie południowej; 

2. Zwężenie jezdni do 5,5 m; 

3. Wykonanie progów zwalniających na całej długości ulicy; 

4. Wykonanie przepustów dla małych zwierząt na terenie użytku ekologicznego; 

5. Zaplanowanie obsługi komunikacyjnej transportem zbiorowym wyłącznie jako lokalnej linii 

międzyosiedlowej bez możliwości wykorzystania tej ulicy dla komunikacji aglomeracyjnej. 

 

 § 2. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 
Jakub Kosek 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy IV 

    Prądnik Biały 
 

 

 

Uzasadnienie: 

Ul. Witkowicka biegnie przez os. domków jednorodzinnych i nie może stanowić trasy 

tranzytowej dla komunikacji aglomeracyjnej. Ul. Dożynkowa, równoległa do ul. Witkowickiej, 

przy szerokości 5,4m doskonale spełnia swoją funkcję. Przepusty dla małych zwierząt powinny 

powstać na odcinku biegnącym przez użytek ekologiczny, który jest pod szczególną opieką 

Zarządu Zieleni Miejskiej. Poprowadzenie chodnika po jednej stronie ulicy zabezpiecza potrzeby 

mieszkańców i znacznie obniża koszt inwestycji. Wykonanie progów zwalniających nie pozwoli 

użytkownikom ulicy na rozwijanie nadmiernej prędkości, zwłaszcza z kierunku od  

Al. 29 Listopada (z tego kierunku ul. na całej długości biegnie z góry w dół ). Wszystkie uwagi 

zgłosili mieszkańcy na dwóch spotkaniach z przedstawicielami dzielnicy, ZIKiTu  

i projektantem. 
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